
 
 

Skolebestyrelsesmøde d.14.12.23, kl.17.00-19.30,  

Afd. Gudme 
 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min) 

Godkendelse af dagsorden 

Nyt punkt: Mette Arndrup ønsker at udtræde af skolebestyrelsen, da hendes barn 

skifter skole 

Referat: Godkendt 

 

2. Orientering om og evaluering af fællesskabsmøde med forældreråd d.30.11 

(25 min) 

v. Betina & Sarah 

- Slides fra aftenens møde er vedhæftet 

- Drøftelse om den videre proces 

Referat: 

Betina og Sarah gennemgik slides. 

Sarah tog noter fra mødet med forældrerådene.  

Søren undersøger, hvordan bookning foregår på de forskellige matrikler, således 

forældreråd kan booke lokaler til arrangementer. 

Forældrene henvender sig til kontoret, når der er et ønske om at booke lokaler. Tlf. 

62234800 

Sarah, Nanna og Betina forbereder et oplæg omkring dette til det kommende møde. 

 

3. Orientering om økonomi 2023 & budget 2024 (15 min) 

v. Søren 

- Ole har fortsat barsel og deltager ikke i mødet i dag. 

 

Referat: 

Skolebestyrelsen blev orienteret 

 4. Drikker eleverne nok vand i løbet af skoledagen? (15 min) 

     v. Mette 

     Referat: 

Mette har fået en henvendelse fra en forældre, der ønsker større fokus på at drikke              

vand i løbet af skoledagen. Henvendelsen blev læst op.  

Elevrådet har også taget punktet op omkring adgang til koldt vand.  



 
 

Skolebestyrelsen er helt enige i, at det er vigtigt, at eleverne har adgang til at drikke 

vand. 

SH tager det med ud i PLF’erne.  

Vandhaner tjekkes af CETS 

 

   5. Elevrådet (15 min) 

- Orientering om elevrådets arbejde, Camilla & Jonathan 

Der blev afholdt elevrådsmøde d.13.12.23. Her blev elevrådet delt op i grupper ifht. 

frikvartersaktiviteter. Gode frikvartersaktiviteter styrker trivsel og fællesskab også på 

tværs af årgangene. Der var forslag om Just Dance, bogklub og kreative aktiviteter 

Referat: 

Skolebestyrelsen ser frem til at følge det videre arbejde i elevrådet med 

frikvartersaktiviteter 

 

6. Orientering om ansættelsessamtaler (10 min) 

v. Søren 

Referat: 

7. Status på ansøgningen om placering af 4.klasser (10 min) 

v. Søren 

Referat: 

Skolebestyrelsen indsendte anmodning om at kunne beholde 4.årgang på afd. Gudbjerg 

og afd. Hesselager. Ansøgningen er udformet, da der ikke i den eksisterende 

bygningsmasse er plads til flere klasser på afd. Gudme.  

Sagen er nu sendt til behandling i kommunalbestyrelsen d.19.12. 

8. Status på indskrivning til kommende 0.klasse (10 min) 

Referat: 

Søren orienterede om processen, der afsluttes inden jul. 

9. Orientering bordet rundt (15 min) 

10. Evt. & kommende punkter (10 min) 



 
 

 

Dagsorden udarbejdet af Sarah, Betina og Søren 

 

 

 


